
Jaarverslag Medezeggenschapsraad

Schooljaar 2022-2023

Inleiding

De Borgwal werkt met een aantal organen. Ieder orgaan kijkt vanuit haar eigen

positie en verantwoordelijkheid naar de organisatie van de school en de voortgang

van het onderwijs. Een van de organen is de medezeggenschapsraad (MR).

De MR bestaat uit personeel en ouders. Zij beslissen o.a. mee over

onderwijsinhoudelijke keuzes, zoals onderwijstijd, vakantierooster of

ouderbijdrage.

Dit jaarverslag gaat over de activiteiten van de Medezeggenschapsraad in het

schooljaar 2022-2023.

Samenstelling MR

Vanuit het personeel waren dat:

* Anne Willemsen (secretaris)

* Thijs Rasing (secretaris)

* Karen Hendriks (secretaris)

Vanuit de ouders waren dat:

* Youri Schamp (penningmeester)

* Klaas Jan Schuurs (lid)

* Sanne van Kempen (voorzitter)

Christine van Mullem (directie) heeft dit schooljaar alle vergaderingen bijgewoond.

De vergaderingen

De MR is dit schooljaar 5 keer bijeen geweest voor een reguliere vergadering.

Er zijn het afgelopen jaar enkele wisselingen geweest in de leden van de MR. Een

personeelslid is herkozen en er is een nieuw ouder-lid gestart aan het begin van dit

schooljaar, ook is er een ouder-lid dat aan het eind van het schooljaar stopt.



Belangrijkste bespreekpunten dit jaar waren de onderwerpen uit het eigen

jaarplan van de MR;

- De communicatie met de achterban, vooral de groep ouders, juist als er geen

bijzonderheden zijn;

- Energie en duurzaamheid van de school;

- En de verduurzaming van subsidies en extra middelen die de school de afgelopen

jaren heeft ontvangen, zoals de NPO middelen.

Stichting De Linge en De Borgwal

Daltonbasisschool De Borgwal is een van de negen scholen die vallen onder de

Stichting “De Linge”. Ook deze Stichting kent een Medezeggenschapsraad,

namelijk de Centrale Lingeraad.

In het proces van beleidsvorming is de Centrale Lingeraad een toetsingsorgaan die

daarbij gebruik maakt van het adviesrecht of het instemmingsrecht, zoals

vastgesteld in de Wet Medezeggenschap op Scholen (WMS). Binnen de Centrale

Lingeraad worden bovenschoolse plannen en beleid besproken. Voor het

jaarverslag van de Centrale Lingeraad van Stichting De Linge verwijzen wij u naar

de website: www.delinge.nl.

Het Jaarplan van de MR

De MR heeft in het najaar van 2022 voor het eerst een eigen jaarplan opgesteld,

om naast de lopende onderwerpen in te kunnen gaan op enkele zelfgekozen

thema’s en die met andere ouders en personeelsleden te kunnen bespreken.

Het werken met een jaarplan is goed bevallen. Het hielp om naast de lopende

zaken ook inhoudelijk op een aantal thema’s in te kunnen gaan. Eens uit te zoeken

hoe het precies zit, zonder dat er per se een specifieke vraag voor was. Dit gaf de

vergaderingen ook naast korte losse onderwerpen, enkele uitgebreidere thema’s

die door twee leden werden voorbereid en gepresenteerd.

Tijdens de vergadering was er dan na de presentatieruimte tijd voor vragen,

opmerkingen, sparring, discussie of vragen onderling of vragen aan de directie.

De thema’s van het jaarplan dit jaar waren:

- Communicatie van de school met ouders en vanuit de MR met de achterban;

- Energie en duurzaamheid van de school;

- Verduurzaming van subsidies en extra middelen.

De thema’s zijn in duo’s van mr-leden uitgewerkt en gepresenteerd tijdens een van

de vergaderingen, waarna ruimte was om in gesprek te gaan met elkaar.

http://www.delinge.nl


We hebben tijdens de vergadering in januari het onderwerp communicatie vanuit

de school met ouders in de breedte, en vanuit de mr met ouders specifiek,

besproken. De vergadering in april bevatte het onderwerp energie en

duurzaamheid en die in mei ging onder andere in op de verduurzaming van de

subsidies.

Terugblik op het jaar

De MR heeft tijdens de laatste vergadering kort geëvalueerd. Daaruit kwamen de

volgende inzichten.

- Het was een rustig schooljaar voor de MR, zeker na enkele jaren met

Corona(beleid).

- Het was fijn dat we zelf thema’s hadden bepaald aan het begin van het jaar

en dat we deze hebben verdeeld en inhoudelijk hebben voorbereid met en

voor elkaar. Daardoor zijn er gedurende het jaar ook punten om je echt in

te verdiepen, en ga je verder dan de korte informatiepunten die ook in

iedere vergadering zitten.

- We zouden de thema’s die we afgelopen jaar in het jaarplan hadden staan

komend jaar willen behouden en eventueel aanvullen. Ze zijn nog steeds

relevant. Het was prettig om zo met elkaar te kunnen sparren over dingen.

- Het koffiemoment is geïntroduceerd vanuit het thema communicatie met

ouders. Dit moment zouden we graag willen behouden. Er zijn niet heel veel

ouders naar toe gekomen, maar toch hebben we het idee dat het aanbieden

helpt in zichtbaarheid en de drempel voor contact verlagen. We willen het

komend jaar nog een keer op een ander moment uitproberen.

- Ook was het koffiemoment voor de ouder-leden een goede aanleiding om

elkaar te treffen, de komende vergadering voor te bespreken en zo weer

beter in de materie te komen. Als ouder ben je niet de hele week bezig met

de school, en is het altijd weer even inkomen voordat er een vergadering is.

- We hebben de MR in deze samenstelling ervaren als een prettige groep, we

kunnen goed met elkaar communiceren, veel is bespreekbaar.

- Het is fijn dat we duidelijk hetzelfde doel voor ogen hebben, waardoor je

goed kunt verschillen van mening, maar toch hetzelfde nastreeft

uiteindelijk.

Vooruitblik naar komend jaar

Komend jaar, 2023-2024, er zal een wisseling zijn voor een ouderlid, personeel

blijft zo door herkiezing.

Jaarplan willen we behouden, tijdens de eerste vergadering bespreken we de

thema’s en wijzigen of vullen die aan.

Ouderbetrokkenheid bij de MR voelt als goed. Koffiemomenten behouden we in

principe. Mits realiseerbaar.



We merken dat het hebben van een actieve link naar de Centrale Lingeraad helpt,

maar toen die wegviel dus ook minder werd. Hier willen we scherp op blijven,

omdat De Borgwal bijvoorbeeld als een van de weinige scholen binnen de stichting

geen IKC is.

Het jaar 2022/2023 beschreven

Hieronder een beschrijving van de belangrijkste onderwerpen waar de MR zich

afgelopen schooljaar mee bezig heeft gehouden, naast de thema’s uit het jaarplan.

Communicatie

Dit schooljaar is vanuit de MR actief gewerkt aan het verbeteren van de

communicatie met ouders en verzorgers. De infobrief werd geregeld benut voor

een bericht vanuit de MR en het koffiemoment is geïntroduceerd en heeft drie

keer plaatsgevonden. Deze initiatieven worden volgend jaar zo doorgezet.

Contact OR en LR

Er is in het kader van ‘relatiebeheer’ en ‘input vanuit de achterban’ bewust en

actief contact met de ouderraad gezocht. In de ouderraad zitten (andere) ouders

die actief zijn voor de school, zij het op andere wijze dan de MR. Een van de leden

van de MR heeft voorafgaand aan iedere vergadering even kort contact met een lid

van de OR om te horen of er nog bespreekpunten zijn die meegenomen moeten of

kunnen worden.

Daarnaast is er een link gelegd met de LR, waarin leerlingen bij elkaar komen om

vanuit leerlingperspectief te spreken over de gang van zaken op school en

eventueel input te geven. Door de link tussen MR en LR te leggen, kan de MR het

perspectief van de leerlingen eventueel meenemen in onderwerpen en

bespreekpunten.

MR documenten & beleid

Dit schooljaar is ook het Huishoudelijk Reglement van MR geactualiseerd. Dit

document is op de website te vinden.

Zoals al is beschreven is gestart met het werken met een jaarplan vanuit de MR,

dit is goed bevallen en wordt komend jaar vervolgd.

Verkiezing nieuw ouderlid MR

Aan het begin van het nieuwe schooljaar zullen verkiezingen worden gehouden

voor een nieuw ouder-lid in de MR.

Er zijn twee sollicitaties binnengekomen aan het einde van schooljaar 22/23,

waardoor verkiezingen gehouden moeten worden. Dit wordt direct in het nieuwe

schooljaar uitgevoerd. Het nieuw gekozen ouderlid zal dan vanaf dat moment

deelnemen aan de MR.



Conclusie en afsluiting

Met plezier hebben we het afgelopen jaar bijgedragen aan de school via de

Medezeggenschapsraad. Met dit jaarverslag hebben wij u geïnformeerd over de

Medezeggenschapsraad in 2022-2023.

Mocht u naar aanleiding van dit verslag inhoudelijke vragen hebben dan horen wij

die graag.

Weet ons te vinden, dat kan op het schoolplein of via mrdeborgwal@delinge.nl.

Youri Schamp

Klaas Jan Schuurs

Anne Willemsen

Thijs Rasing

Karen Hendriks

Sanne van Kempen

mailto:mrdeborgwal@delinge.nl

